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Satans Eden nr. 121 

Sæd-Ord del 1 

august 13, 2023 

Brian Kocourek, Pastor 

 
65-0822E En Tenkende Manns Filter 57 Å,du. Der er den sanne filtreringen av 
all verdens synd, og kjærligheten til verden er død, og denne sjelen trekker bare 
på én ting. Her er det, ikke…Husk! Ikke glem det. Alle dere der ute på 
telefonene, legg dere dette på minnet. Når en tenkende mann begynner å tenke 
på Hvem han kommer til å stå foran, og hva Guds Ord er; når han begynner å 
tenke, da når han inhalerer gjennom Det, er det ingen ting som kan komme til det 
enn den Hellige Ånd. Hva er det? Det er spiren, en Ord-sæd fra begynnelsen, at 
du var i Gud i begynnelsen, 
 
Så bare tenk på deg selv nå. Husk at Jesus var Lammet som ble slaktet før 
verdens grunnleggelse, og du var forutbestemt til å få sønnekår før verdens 
grunnleggelse. Så det går langt tilbake. Og egentlig, du mottok ikke evig liv da du 
var 20 eller 21 eller hva du enn var, du mottok evig liv før verdens grunnleggelse. 
Du var i Hans sinn, så du kommer til å finne ut en dag hvem du egentlig er, og 
dette er veldig spennende.  
 
Sa, Hva er det? Det er spiren, Ord-sæd fra begynnelsen, at du var i Gud i 
begynnelsen, står her og inhalerer sæd-livet. Sæden er i ditt hjerte, ved 
forutbestemmelse. Halleluja! Sæden er allerede der inne, ved Guds forutviten, 
forutbestemt. Og når den inhalerer, kan den ikke inhalere gjennom noe annet 
enn Ordet. Og da er det den tenkende manns smak, den rettferdige mann, den 
hellige mann som ser Bibelen, at Jesus Kristus er den samme i går og for evig. 
Hva kommer inn i det stedet der nede? Det Ordet, som er i hjertet. “Jeg har skjult 
Ditt Ord i mitt hjerte, så jeg ikke synder imot Deg.” Hva er det, når det inhalerer 
gjennom Ordet? Det er bare én ting som vil passere gjennom Ordet; det er den 

Hellige Ånd. Det er den eneste tingen som kan passere gjennom Ordet, er den 
Hellige Ånd. Og en tenkende manns Filter gir en hellig mann en smak.  
 
Mange sier, spesielt blant pinsevennene: «Å, ære være Gud, jeg fikk Den Hellige 
Ånd.» Mange mennesker har Den vanhellige ånd. Den Hellige Ånd vil få deg til å 
leve hellig. Den vil få deg til å leve etter Hans Ord, du vil ikke velge denne 
verdens ting. 
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Ok, så han lager det slaget, det Ordet er faktisk et såkorn. En kime av liv, for et 
såkorn er en bærer av liv. Den bærer livet, så han vil at du skal tenke på Guds 
Ord som et såkorn.  
En kime av liv. Og som et såkorn er det forutbestemt til å bære livet. Med andre 
ord, se på et såkorn, et hvilket som helst såkorn.  
 
Det du har i det såkornet, er det du får. Bibelen sier: "og hvert frø etter sitt 
slag." Så begynte genetikken da Gud uttalte det ordet, "hvert frø etter sitt slag." 
Han kalte det forutbestemt. Hvorfor sa han at det var forutbestemt? Fordi alt som 
det såkornet noen gang vil bli, ble plassert i DNA-et til det såkorn. Og til rett tid, 
med riktig lys, og med riktig mengde vanning, vil det begynne sin reise, eller det 
vil begynne å manifestere alt det som er i det såkornet. 
 
Jeg husker at jeg for mange år siden fortalte historien i broder Vayles menighet. 
Jeg sa til døtrene mine, Bare tenk på et frø når dere tenker på forutbestemmelse, 
fordi alt det som frøet noensinne vil bli, er allerede der. Det er allerede 
forutbestemt der, allerede forhåndsbestemt der. Og slik er det med 
forutbestemmelse. Akkurat slik som du planter et hvetefrø, du skal få en hvete, 
du planter et vannmelonfrø, du skal få vannmelon. Så hver gang du spiser 
vannmelon og du spytter ut frøet, tenk bare at der er det en ny vannmelon. 
Jeg husker jeg sa det, og et av de små barna der oppe i Grace Gospel Church, 
de spurte etter møtet og sa: Vel, hva er forutbestemmelse? Og hun sa, det er et 
vannmelonfrø. Så uansett, hun hadde det halvveis. Så det er bare et eksempel 
på noe som er forhåndsbestemt. 
 
62-0318M Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 75 Nå, Jesus er Ordet, 
manifestert. Han og Ordet er En og det samme, og det er derfor at det ble 
manifestert i Ham så fullkomment. Det er grunnen til at Gud manifesterte seg 
så fullkomment i Jesus: fordi Han var sæd-ordet, kim-ordet selv (kimen som 
er inne i frøet, det er livet i frøet). Skjønner du det? Se, det var ... Han var 
kimen til Guds Ord. Kimen er Ånden; kimen er vannet. Og Jesus måtte bli brutt 
opp der, for at dette frøet skulle slippe ut sitt liv for å vanne andre frø som 
kom.  

Skjønner du? Selv han sa: "Jeg har andre får som ikke tilhører denne hjorden," 
Jeg har. De kommer til å se det; de kommer til å få tak det ordet og bli stående 
rett sammen med det. Og Jeg sender ut Ånden for å vanne den, og den vil 
produsere helt nøyaktig. "Dent vil produsere mirakler; Den vil frembringe Guds 
kraft. Den vil produsere ...  
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Og det vil ikke fornekte noe som helst, fordi det er en slektning av såkornet. 
Den kan ikke si: "Herr. Tistel, du kommer og bor hos meg." Nei, nei, sir; Nei, nei. 
Den vil ikke gjøre det. Nei, absolutt ikke. Den vil bare ikke blande seg. Kan ikke 
blande død og liv. Du kan ikke være død og levende samtidig.  
 

Legg merke til at han sa: "(Kimen som er inne i frøet, det er livet i frøet)." Og 

så sa han: "Og det vil ikke fornekte noen ting, fordi det er en slektning av 

Såkornet." Så siden det er en slektning av Hans ætt, da kan det ikke fornekte 

noe av det som Han sa, for et menneske tenker i sitt hjerte og ut av hjertets 

overflod taler munnen. Så det som Jesus talte, det var han. Det er hans DNA 

som kommer til syne. Og ditt DNA kommer til full manifestasjon når du taler det 

som Han sa. Å, jeg håper du fanger opp det som jeg sier. 

 

Gud er Liv, ikke sant? Og Han er Ordet. Derfor, selv om Han er et usynlig vesen, 

for han er et Åndsvesen, så har Han likevel DNA i seg, og det er i form av Ordet. 

Så Guds DNA er Hans Ord. Hvorfor tror du Gud skapte mennesket i Sitt bilde. 

etter Hans likhet. Han skapte oss til å være en bærer av Hans DNA. Hans Liv.  
 

Se nå, ditt DNA har i seg hver eneste detalj av din eksistens. Jeg mener 

egenskapene og karakteren som gjør deg til hva du er, og så hvis du er et av 

hans barn, da er du en ætt av Hans ætt, et liv av Hans Liv. Da måtte Han 

plassere en del av Sitt Eget Liv inn i deg for å uttrykke seg selv. Så det er hvem 

du er.  

 

Du skjønner, miraklet i ditt liv er at du ble sådd med et annet frø, "du ble født i 

synd, dannet i misgjerning, og kom til verden og talte løgner."  

 

Det var deres jordiske foreldres menneskelige sæd. Og som all annen sæd kom 

du i bilde og likhet med dine jordiske foreldre. Men Gud, gjennom 

forutbestemmelse, plantet inn i den sæden en annen sæd, Hans Ætt. 

 

Nå, Han gjorde ikke dette med alle sædfrø. Han valgte deg ved å forutse hvilket 

ætt Han ville gjøre dette for. Så Gud valgte deg og andre valgte Han ikke. Så 

enkelt er det. 
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Og han utvalgte deg til å komme frem i Hans likhet en dag og til å manifestere 

Hans Liv og natur. Men noen ganger er du mer komfortabel i dine foreldres natur 

enn du er i å gjenspeile Hans natur. La meg forklare. 

 

Broder Vayle, som en sønn av Gud, hadde fortsatt en veldig forferdelig tid som 

bare helt gjenspeiler Guds natur. Han sa til broder Branham: "Vil du be for meg. 

Jeg vil ha den kjærligheten som du har." Vel, han så på sin natur, måten han 

reagerte på visse ting, visse prøvelser han hadde. Men Brother Branham sa: 

"Broder. Lee, du har den kjærligheten." Broder Branham sa: "Kanskje du bare 

ikke forstår hva kjærlighet er". Han sa, "Gjør du ting for andre kun fordi du er 

kristen, ting som du ellers ikke ville gjøre." Og broder Vayle sa: "Ja, hele tiden." 

Og broder Branham sa: "Det er kjærlighet. Det er grunnen til at du gjør det." 

 

Nå, du kan kanskje si: "Hvorfor var han da så rask på avtrekkeren?" Vel, det var 

han, og likevel så likte han det ikke.  

 
Han likte ikke å være rask på avtrekkeren. Hvis noen av dere noen gang hadde 
virkelig gode samtaler med broder Vayle, da ville han fortelle dere at han foraktet 
seg selv. Akkurat slik som broder Branham sa, min største fiende er William 
Branham. Broder Vayle likte ikke det. 

Du skjønner, han hadde den naturen som han ble født med, som var et resultat 

av hans menneskelige foreldre. Men dypt der inne var den andre naturen, Guds 

natur. Og den menneskelige natur var så sterk, og Guds natur er så var, slik at 

du kunne se mer av den naturen som var rask på avtrekkeren enn du kunne se 

hans Gudelige natur. Men du så hans kjærlighet og hengivenhet til Guds ord, 

men du kunne også se den andre naturen. Så det forvirret både ham og dere. 

Men Gud visste hva som var der i ham, så Gud, i sin visdom, tillot djevelen å la 

broder Vayle bli syk til han ble så svak at hans jordiske natur ikke hadde noen 

kampvilje tilbake i ham. Og så tok Han ham hjem sammen med den søte ånden 

som bare manifesterte seg.  
 
Jeg husker jeg kom dit, og han var døende, og han hadde ligget i koma hele 
uken, og jeg hadde sett ham på søndag. Men så, mandag eller tirsdag lå han i 
koma igjen. Jeg besøkte ham søndagen etter. Så la jeg hendene mine på 
hånden hans og sa: Vel, jeg skal be for ham. 
Så sa jeg: Broder Vayle, dette er broder Brian. Og da jeg sa det, åpnet han 
øynene og han hadde slikt et mildt uttrykk. Og han sa: Å, Brian, hvor vidunderlig. 
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Og da var han klar på den tiden. Han hadde tapt kampen, OK? Og han var en 
slik en elskelig person og en elskelig kristen. Og Gud tok ham hjem.  
 
Så, alt jeg kan si, er at noen ganger er den naturen som dere barn, hør nå, den 
naturen som dere er født med, er naturen til deres mor og far. Men når du mottar 
Den Hellige Ånd, da forandrer ting seg i ditt liv. Ditt fokus blir forandret. 
Livet ditt forandrer seg. Dere er blitt dirigert inn mot Gud, dere barn som er døpt, 
bare husk at Den Hellige Ånd er veldig var. Men han vil gi deg beskjed hvis du 
gjør noe galt. Han vil gi deg beskjed.  
 
Du kan bli forvirret noen ganger, hvem snakker til meg? Fordi du ønsker å gjøre 
visse ting. Det er naturen til foreldrene dine. Men når du ikke ønsker å gjøre 
disse bestemte tingene, da er det Guds natur. Jeg spurte barnebarnet mitt en 
gang, jeg sa: Snakker Gud noen gang til deg? Og hun sa ja. Hun sa: Jeg husker 
jeg skulle stjele et stykke av pappas godteri. Og Han sa i sitt ord at du ikke skal 
stjele. Så du skjønner, hun ble ømhjertet for det, og det hindret henne i å ta 
godteriet. Nå skulle jeg ønske barna ville gjøre det hele tiden. 
 
Men selv vi som voksne, vi har vår natur, vi har de tingene vi har levd med i 70 
pluss år, og så har vi Guds Ånd som leder oss. Så vi ser de tingene i vår ånd 
som Gud vil at vi skal gjøre. Men hvordan kommer vi oss dit? Noen ganger 
ønsker vi at denne ånden skal få oss dit. Vi ønsker med andre ord å ta våre veier 
for å komme dit. Som David. David ønsket å få arken hjem. Den hadde blitt 
stjålet i et raid. 
Så han ønsket å sette den på mennesker som han kjente, han ønsket å legge 
den på skuldrene deres. Og Gud slo en person død da de rørte ved den. Og så 
skjønte de at noe var galt, og de rådførte seg med profeten. 
 
Og profeten sa: Hei, det er nødt til å være på skuldrene til Levitter. Så selv David, 
en mann etter Guds eget hjerte, hadde problemer med å skjelne mellom sine 
tanker og Guds tanker. Guds tanke var å få arken hjem. Hans tanker var, 
hvordan jeg skal gjøre det. Guds tanker til deg er, jeg ønsker å få deg hjem. Din 
tanke er, hvordan skal jeg komme dit? Du må bare overgi deg til Gud. Bare slipp 
taket og la Gud virke, og han vil få sin underfulle vei; Vi synger det i denne 
sangen. 

 
Apostelen Paulus var på samme måte. Han sa i 2 Kor 12:7 Og for at jeg ikke 
skulle bli hovmodig på grunn av de høye åpenbaringene, er det gitt meg en torn i 
kjødet, en Satans engel til å slå meg, så jeg ikke skal bli hovmodig.  
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2Kor 12:8 Om denne bad jeg inderlig til Herren tre ganger om at den måtte 
forlate meg. 
2Kor 12:9 Men Han (Gud) sa til meg: «Min nåde er nok for deg, for min kraft blir 
fullendt i skrøpelighet.» Med andre ord, jo svakere du blir, jo sterkere blir Gud. 
Derfor vil jeg mest av alt rose meg av mine skrøpeligheter, for at Kristi kraft 
kan bo i meg.  
 
Og broder Vayle, dere kjente ham, broder Nathan og broder Josh, og forskjellige 
andre. Dere vet at broder Vayle alltid satte seg selv ned. 
Han snakket alltid om at han bare frydet seg over sine skrøpeligheter, slik som 
Paulus gjorde. 
 
65-0718M Prøver å gjøre Gud en tjeneste 20 Nå, vi finner ut at Gud hadde 
en måte å gjøre ting på. Men David, han bare blitt velsignet av Gud og han 
måtte bli konge, så han tenkte at han bare ville gjøre noe for Gud uansett. Og 
han gjorde det ikke på riktig måte. Vi legger merke til at Gud åpenbarer sitt ord 
i sin egen forutbestemte tid. Hvordan kunne Martin Luther ha visst noen ting om 
budskapet i dag? Hvordan kunne presbyterianerne ... Hvordan kunne Martin eller 
den katolske kirken kjenne Martin Luthers budskap? Hvordan kunne John 
Wesley ha kjent Luthers budskap? Hvordan kunne Wesley ha kjent 

pinsebevegelsens budskap? Eller hvordan kunne pinsevennene kjenne dette 
budskapet? Skjønner? Han åpenbarer det i sine rette tider, fordi det er et sædfrø; 
og etter hvert som det vokser og modnes, da åpenbarer han seg. 
 
Så bare for å si det, broder Don var mye på den samme måten. Han hadde så 
inderlig lyst til å reise hjem. Han begynte å pakke ut for mange år siden, og 
mottoet hans var, siste dag, siste dollar. Er det riktig? Men problemet var at selv 
om motivet hans var riktig, så ønsket han å møte Gud på sin egen måte. 
Og så, da han var på sykehuset i syv uker, kunne han ikke forstå hvorfor Gud 
ikke tok ham, og han ble frustrert. Og så ble han opprørt over legen. Jeg vil ikke 
si opprørt; Jeg vil si han kranglet. Fordi, hvis du har den operasjonen som åpner 
opp brystet ditt, de tar hjertet ditt ut, de må operere det og sette det inn igjen. Og 
nå har du hatt den samme operasjonen to ganger. Kan du forestille deg smerten 
hver gang de komprimerte hjertet hans? Dyttet ned på brystet, og han ville bare 
ikke noe mer av dette. Han ville hjem. Han hadde så inderlig lyst til å reise hjem. 
Han kunne smake det. Men det skjedde ikke. Han var frustrert, og han var 
opprørt. 

 
Jeg klandrer ham ikke med legen som reddet livet hans, og personalet som ville 
ta vare på ham og til og med hans egne kjære og hans familie. 
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På mitt siste besøk i uke 7 sa jeg til ham: "Broder Don, jeg vet hvordan du har 

lidd og ønsker bare å dra hjem. Men du vil aldri møte Gud i din nåværende 

tilstand. Du krangler for mye. Gud vil at du skal dø fra ditt selv før han er klar til å 

ta deg. Du trenger å være mild. 

Du vil bli husket for ditt vitnesbyrd. Du vil at det skal være en slik mildhet at de vil 

vite at du er en kristen. Inntil du er klar til å møte Gud på hans premisser, så vil 

han bare la deg ligge der og kikke i taket uten noe sted å gå. Han ønsker å møte 

deg på sine premisser, ikke dine egne premisser."  

 

Jeg sa til ham: "Broder Vayle ønsket også å dra i 20 år eller mer. Han fortalte 

meg at han hadde lagt inn sin reservasjon til å dra hjem i mer enn 20 år. Men 

han kunne ikke forstå hvorfor Gud ikke var klar til å ta ham. En dag, 97 år 

gammel, lå han i sengen sin og reagerte ikke på noe. Broderen sa at han hadde 

ligget i koma i en uke, så han ville nok ikke engang vite at jeg var der. Så jeg gikk 

inn for å be for ham, og la hånden min på hans.  

Han så ut som et skjelett på 80 pund. Jeg la hånden min på hans og sa: Broder 

Vayle. Og jeg ble overrasket, han åpnet øynene og sa: Å, Brian, hvor 

vidunderlig." Han hadde slik en mild ånd. Mindre enn en uke senere var han 

borte, han hadde gått igjennom det revne forhenget. 

 
Og broder Don mottok det som jeg hadde fortalt ham, han sa til meg: "Ja, jeg vet 
at du har rett, vil du be for meg? – Og det gjorde vi. Og jeg sa til ham: Broder 
Don, jeg vet at du lider. Vil du at jeg skal be for deg til å dra hjem? 
 
Han sa ja. Jeg sa, ok. Men jeg sa, du er ikke klar ennå. Så du må bli mild, bli 
virkelig mild og slikt, og Gud vil gjøre deg klar. Vel, det gjorde han.  
 

Så, kort tid senere ble han utskrevet for å dra hjem. Han fortalte sin kone hva 

som hadde skjedd og gjorde opp med henne og de rundt seg. Så, en uke senere 

måtte han legges inn på nytt, og kort tid etter det tok Gud tok ham over, han var 

klar på Guds premisser.  
 
Så du kan sitte i en sykehusseng, du kan sitte i din egen seng i uker og måneder 
og til og med år, og du ønsker å dra hjem. Det er den kristne delen av deg. Det 
er den Hellige Ånds del av deg. Men den delen som ble født i synd, formet i synd 
og kom frem i verden og talte løgner, vil bli opprørt og vil gjøre ting vanskeligere 
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for deg. 
Vel, Gud vil ha oss. Du skjønner, den karakteren du har når du drar herfra, det er 
den karakteren du vil ha på den andre siden i all evighet, fordi du vil ikke ha 
denne kroppen der. 
Du vil ikke ha et bryst som er operert. Du vil ikke ha disse smertene og disse 
tingene som du lider deg gjennom. Dere kommer til å være milde mennesker.  
 
Husk, broder Branham, alle de som du så, var så milde over der. 
Det var endog en kvinne. Hun var så vakker, hun sa, husker du meg ikke? Jeg 
var 90 år gammel da du ledet meg til Kristus. Og hun var så mild og vakker. Så 
det er egentlig mitt budskap til dere, å bli milde, få den milde ånden på deg. 
Deretter, kort tid senere dro han hjem. 
 

Og vet du at Gud hadde forberedt ham i årevis. Han gikk gjennom den samme 

operasjonen ca 3 år tidligere, og han var klar over at Gud forberedte ham på å ta 

ham hjem. Han visste at tiden var kort, men han var fortsatt fanget mellom de to 

verdener, hans og Guds. Gud ga ham til og med en drøm som han hadde, men 

ikke forsto på den tiden. Men i drømmen, og dette var omtrent et år etter, hans 

første operasjon at han hadde denne drømmen. Og i drømmen kom søster 

Graham og søster Green til ham, han var faktisk på den andre siden. Han fortalte 

meg det. Han sa: Jeg var på den andre siden. Og han sa: Og de var der, og de 

sa: "Don, vi forventet ikke å se deg her." Og han sa, broder Branham sa, "Dere 

vil bli overrasket over hvem dere ser som kom over ". 

 
Vel, bare for å fortelle dere at Gud måtte forberede hele saken slik at han tok 
Mary Graham hjem for omtrent to år siden, like etter drømmen hans. 
Og så tok han Delhi hjem i fjor, eller i år, faktisk. Og de var der for å hilse på bror 
Don da han kom over. Så du skjønner, noen ganger forstår vi ikke hvordan vi 
skal kunne komme dit. 
 
Her er vår drøm, Her er vår visjon. Jeg ser meg selv i evigheten. Jeg ser på meg 
selv som en del av Guds familie. Men hvordan kommer jeg dit, hvis jeg ikke er 
forsiktig og lar Gud gjøre det for meg, og da vil jeg prøve å komme dit på egen 
hånd. Så uansett, det kan jeg ikke. Med andre ord, slutt å krangle. Bare gi slipp 
på dette livet. 
Gi slipp på å se på neglene dine, og at alle de andre jentene på skolen har 
neglepussere. Bare gi slipp på det. Bare vær en kristen, en så god kristen som 
du kan. Ikke se i det naturlige speilet. Se i Ordets speil og si, hvordan ser jeg ut i 
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henhold til det? Da kommer det til å gå bra med deg fordi ditt hjerte er vendt mot 
ham. Ditt hjerte er innstilt på evigheten.  
 
Så Gud ga ham en drøm som han ikke forstod, men nå forstår han den. Du 
skjønner, vi forsto det ikke før broder Don var borte. Og da sa jeg, Vel, er ikke 
søster Delhi Green død? Er ikke søster Mary Graham død? Javisst. Gud ga ham 
en drøm for å forberede ham. Han så drømmen, og nå har han forstått drømmen. 
Han har faktisk sett oppfyllelsen av den. Det er en kjent Sannhet at begge disse 
søstrene døde for en tid tilbake. Den ene for to år siden og den andre seks 
månedene tidligere. Så der ventet de på at han skulle komme, akkurat slik 
drømmen fortalte. Og jeg tror de faktisk var der for å hilse på ham, akkurat slik 
Gud viste ham. Det skulle skje på den måten. 
 
Så slapp av mine venner. Gud har alt under kontroll, og viser hvilken stor og 
kjærlig Far han er. Han kjenner din ende fra begynnelsen, og han trenger ikke, 
og han ber heller ikke om våre innspill. Han vil gjennomføre sin plan slik han 
planla den selv før verden ble til. Husk at det er han som arbeider i deg til å ville 
og til å gjøre. Du arbeider ikke engang, du er i ro. La ham arbeide for deg og ville 
for deg. OK. Så han vil gjennomføre sin plan som er fra før verdens eksistens 
fordi den var i hans sinn. 
 

Husk at så lenge du er i dette dødelige legemet, da har du ingen egen tanke å 

komme med. Bare slipp taket og la Gud få sin underfulle og vidunderlige vei. 
Selv profeten David tillot sin egen ånd å legge arken på skuldrene til dem han 
ønsket, i stedet for på levittenes skuldre, slik Gud ønsket. Så noen ganger ser 
Den Hellige Ånd i oss hva Gud ønsker at vi skal gjøre. 
 
Men han lar vår egen ånd i oss, ta vårt eget valg om hvordan det skal gjøres. Og 
vi må lære å korsfeste våre egne ønsker, og la Gud få viljen sin. Gud tillot broder 
Vayle å ligge der på ryggen, og ikke ha noen broder Vayle tilbake der til å kjempe 
med, før han ville ta ham hjem. Han vil ikke ha den raske avtrekkeren på den 
andre siden. Vet du det? Broder Vayle kommer til å bli den mildeste personen 
som du noensinne har møtt, og han vil ikke være rask på avtrekkeren fordi det er 
hans jordiske ånd. Men han har fått sin Gudelige ånd, Ja vel.  
 
Broder Branham fortalte oss: "Den karakteren som vi har når vi drar fra denne 
verden; det er den karakteren vi vil ha der på den andre siden.» Så, den ånden 
du ble født med, må dø til Hans Ånd som er inni deg. Da vil vi tilbringe evigheten 
med denne Ånden.  
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Nå, vil ikke det være fantastisk, LaVonne, du vil ikke ha en gammel grinebiter til å 
krangle med. Jeg mener en som maser på deg. For du vet, jeg har denne 
kroppen å forholde meg til. Men over der vil jeg ikke ha denne kroppen å forholde 
meg til. Så det vil være en ekte sann kjærlighet. 

 

Romerne 8:11 Men hvis Hans Ånd som oppreiste Kristus fra de døde, bor i dere, 

da skal Han som oppreiste Kristus fra de døde, også gi liv til de dødelige 

legemene deres, gjennom dette at Hans Ånd bor inni dere.  
 
Så dersom du har Hans Ånd, da er du garantert at den kommer til å bli reist opp. 
Amen. 
Ikke at jeg håper det. Ikke at jeg presser meg inn i det. Jeg har ingenting med det 
å gjøre. Det handler alt sammen om Ham.  

 

Så. Broder Branham sa i sin preken: Hør Ham 56-1215 Og hvert Guds Ord er en 

Ord-sæd. Og hvis denne Ord-sæden kan bli plantet ved den uuttømmelige 

Livets Kilde, som er Kristus, da må den troende drikke utover sin innbilning, 

drikke og skyve det ut. Skyv ut alt det som du har behov for, fordi det er i deg 

når du mottar Kristus. Og vi er blitt plantet sammen i Kristus. Og Han er Livets 

uuttømmelige Kilde. Og ikke vær redd for å spørre om store ting. Gud vil at du 

skal be om store ting. Han vil ikke at du skal være liten, smålig og barnslig. 

Han vil at du skal be om store ting slik at dine gleder kan være fullkomne. Kan du 

forestille deg en liten fisk langt der ute i det store Atlanterhavet, som sier,  

Det er best at jeg drikker bare litt om gangen av dette vannet, for jeg kan gå 

tom. Tull og tøys. Kan du forestille deg en liten mus omtrent så stor der nede i 

de store kornlagrene i Egypt, som sa: "Jeg bør bare spise to korn om dagen, 

fordi jeg kan gå tom før sommeren er her igjen." 

 

Vel, det er tull. Hvis de hadde ti hundre tusen rotter på den størrelsen, så ville 

de aldri spist det opp. Og hvis de hadde milliarder ganger milliarder av tonn av 

disse fiskene, de ville aldri klare å drikke opp det vannet. Og hvor mange ganger 

kan vi multipliser det med? Du kunne aldri uttømme Gud for Hans kraft og Hans 

barmhjertighet mot sine barn. Han er den uuttømmelige Kilden av Liv. Bare drikk, 

og drikk, og drikk, og drikk. 
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Så, hva mer kan jeg si, bare slapp av og bare se frem til den dagen, fordi den 

kommer. 
Så begge brødrene døde med verdighet og Gud æret dem og tok dem hjem. 
 
De av dere som ikke ser ut til å kunne overvinne prøvelsene der ute, det er fordi 
dere først må overvinne dere selv. Kan jeg si det igjen? De av dere som ser ut til 
å fortsatt ha deres prøvelser der ute, det er fordi dere først må overvinne dere 
selv. 
 
Du lurer kanskje på hvorfor Gud ikke helbreder deg. Kanskje du ikke er klar til å 
bli helbredet ennå. Kanskje problemet er at du kommer i veien. Så bare gi slipp 
og la Gud få viljen sin. Kanskje har du noe du må gjøre riktig? Kanskje din 
mening om deg selv kommer inn i din egen vei, og Gud venter på deg.  
 
Broder Branham sa: "Min største fiende er mitt eget selv." Så jeg stiller dette 
spørsmålet. Se på alles øyne. Hva med deg? Hvem er den største fienden som 
du har? Og jeg håper vi kan si det samme. Det er vårt selv. 
 
Fra Guds Kraft til å Forvandle 65-0911, 98 Nå, hva er denne forvandlingen? 
(Raskt nå.) Hvordan får vi tak i det? Hva er det som forvandlingen gjør? Gud 
gjør det ved Ånden i Sitt Ord. Han gjør forvandlingen. Han planter sitt 
sædfrø, kaster sin Ånd på det, og det frembringer produktet. Hans Hellige 
Ånd forvandler Sædordet til å bli stadfestet hvilket slag det er av. Hva slags 
sædfrø du er, det viser nøyaktig hva som er inni deg. Du kan ikke skjule det. 
Uansett hva du er på innsiden, det vises frem på utsiden. Du kan bare ikke 
hindre det. Du kan ikke gjøre det treet til noe annet enn hva det er. Ser dere, det 
kommer til å være slik. Den Hellige Ånd forvandler sædfrøene som er på 
innsiden av det. Uansett hva slags sædfrø det er, så vil det forvandle det. 
Hvis det er ondt, vil det frembringe ondskap. Hvis det er en hykler, vil det 
frembringe en hykler.  
 
Hvis det er et ekte Guds ord, vil det frembringe en ekte sønn eller datter av 
Gud, gjennom en tenkende manns filter. Når sædfrøet kommer opp, kommer 
det gjennom det; Den produserer en sønn og datter av Gud.  
Så slapp av. Du kan ikke produsere ull som en sau, du bare bærer den. 
Det er naturlig, bare å lage ull. 
Så, hva slags sædfrø er du? Det er spørsmålet han vil at vi skal vurdere her. Hva 
slags sædfrø er vi?  
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Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 62-0318E, 109 Å du, Kristus tar seg nå ut 
en Brud for å bli befruktet med Hans eget Sædord i hennes skjød (åndsliv) og i 
hennes sinn. Og det vil ikke blande seg sammen med noe kirkelig søppel 
sammen med det. Hun er en jomfru for Ham. Å, jeg husker at jeg satt der i et 
rom, tre dager der inne og ba og ventet på Herren, og fastet. Da dette traff meg, 
tenkte jeg: "Å, Gud, hva er det?  
 
Her er jeg på et bilde, her er jeg. Hvis jeg bringer opp så mye til kirken, hvor 
vil jeg være? Jeg vil ha dem på en gren; hva kan jeg gjøre? Jeg har sett 
kirken av alle typer og skygger og alt annet, det viser at hun er ferdig. Hva 
vil du gjøre?" Og så tenkte jeg på det ordet: "Jeg vil gjenopprette, sier 
Herren." Der har du det. Du har kanskje funnet deg selv egenrådig. Du har 
kanskje funnet deg selv, kanskje i feil kirke, eller i et feil ord eller hva som helst. 
Men vet du hva? Du er her i dag. Hvorfor? Fordi Gud tok tak i deg og ga deg Sitt 
Ord. Jeg vil gjenopprette. sier Herren; Jeg vil gjenopprette. 
 
Husk det gamle furutreet; Når ilden treffer henne og brenner henne ned, da rister 
hun av seg et frø. Det frøet frembringer et nytt tre. Det stemmer. 
 
De gamle trærne er brent opp med organisering og alt annet, men det gjenstår 

fortsatt et sædfrø av Ord. Og hvis det ... Guds Ord, det vil komme rett tilbake, 
reprodusere seg selv like sikkert som verden. Ja. Nå, hun vil ikke gå glipp av det.  
 
Du kommer ikke til å gå glipp av det, broder, søster. Gud har alle ting under 
kontroll. Så han taler om hvordan Gud forvandler dette sædfrøet ved Sin Ånd. 
Hans ætt, uansett hvilken tilstand den er i, så er Gud her for å forvandle dette 
sædfrøet ved Sin Ånd og Sitt Ord. Husk at det ikke er noe du kan gjøre, bare la 
det være opp til Ham. "Det er ikke den som løper, og heller ikke den som vil, men 
Gud som viser barmhjertighet." Og det er hva vi alle trenger, Hans 
barmhjertighet.  
 
65-1031M Kraft Til Å Forvandle 110 Se du hvor vi er nødt til å vandre? Forstår 
dere? ... På samme måte som i tiden for Noahs sædord, det reiste opp en 

flytende forvandling fra jorden til himmelen. Det høres sprøtt ut for folket å ha 
en liten kult slik som Noah hadde. Og han fortalte dem og sa: "SÅ SIER 
HERREN. Gud har talt, og det skal komme regn." Vitenskapen, og de 
utdannede og de religiøse på den tiden, sa: "Se på den gamle kvakksalveren. 
Han begynner å bli gammel; han er sinnsforvirret.» Skjønner? Men han hadde 
rett, fordi han var en stadfestet profet.  
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Og så, ved endetiden, da ble budskapet hans virkelig stadfestet. Hva skulle han 
gjøre? Han ble forvandlet fra jorden til herlighet gjennom en ark, i det Ordet 
som han forkynte. Han ble forvandlet. Det vitenskapelige sprøytemiddelet 
råtnet resten av dem i dommen. De råtnet på vannet i dommens flod. Hva prøver 
folk å gjøre i dag i denne store vitenskapelige tidsalder av utdannelse, Edens 
kirke, gjenopprettet igjen til sin Eden, en vitenskapelig tilstand, i stedet for Ordet? 
Ordet? Opphøyer de Guds Ord? Prøver folk å opphøye Guds Ord, eller 
prøver de å opphøye seg selv? Hvilken av dem er det? Det lurer jeg på? Kirken 
...  
 
Og så lurer vi på hvorfor verden råtner under bakteriekrigføring. Han sa: "Verden 
har valgt vitenskap fremfor Ordet." Og hva ble resultatet? Sykere enn de var uten 
vitenskapen. Og de som valgte vitenskap (selv om det var en falsk vitenskap) 
over Ordet, de er de som er sykest blant oss. Og bevisene er veldig tydelige. 
 
65-0218 Kornet Er Ikke Arving Med Skolmen 70. Legg merke til Sara, kvasten 
som hadde pollenet, den jødiske nasjonen vokste frem fra henne. Fra, ut fra 
Sara, kom Isak; gjennom Isak, kom Jakob; Jakob var opphavet til patriarkene; og 
gjennom patriarkene, ble det født en nasjon.  
71. Maria, jomfruens tro, produserte den sanne, åndelige Ord-sæden som 
ble kjød. Skjønner? De tre kvinnene, tre kvinner som var bærere av denne 
Sæd. En av dem var faktisk utroskap, under flerkoneri; den andre var en fri 
kvinne; og den tredje hadde ikke noe seksuelt forhold i det hele tatt, men 
ved tro trodde hun Guds Ord. Hagar, Sara, både Sara og Hagar, var sex; men 
Maria var jomfru, ved kraften av Guds lovede Ord. Det er riktig. 
 
Å, du, dette er så viktig, jeg måtte bare stoppe her. Legg merke til at alle de 
tre kvinnene hadde et sædfrø, men en gjorde ingenting for å få det 
sædfrøet, hun bare ganske enkelt trodde Guds løfte til henne. 
 
Det er alt du trenger å gjøre. Ganske enkelt bare tro og la bare Ham ta seg av 
resultatene for deg. Og du kommer til å ende opp som en bedre person enn du 
trodde du kunne. 
Du tenkte, vel, jeg skal prøve dette og prøve dette og prøve dette, og det vil bare 
alltid mislykkes. Men han vil ikke mislykkes. Han vil ikke svikte. Du kommer til å 
bli så vakker og så fin og mild, og han kommer til å gjøre det. Det er Ham i deg 
som virker i deg til å ville og å gjøre. 
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Mesterverket 64-0705, 69 110. Nå gjør Han det samme med Sin uforanderlige 
metode. Vi finner ut, i Malakias 3, sier Han, “Jeg er Gud, og Jeg forandrer Meg 
ikke.” Han kan ikke forandre Sin metode.  
111. Nå, da Han begynte i Abraham. Etter det første mesterverkets fall, begynte 
Han i Abraham, på et fundament, for å bygge et nytt mesterverk. Han begynte på 
Pinsefestens Dag, for å bygge et nytt Mesterverk, den originale Sæden, Ordet. 
Begynte i den første Menigheten. Hva var det? Sæden, Ordet, Ordet 
manifestert, løftet som hadde blitt gitt. Joel sa, “Det skal skje i de siste dager, 
sier Gud, Jeg vil utøse Min Ånd over alt kjød; deres sønner og døtre skal 
profetere, deres gamle menn skal drømme drømmer, deres unge menn skal 
se visjoner.” Hva Han ville gjøre i de siste dager, to, siste to tusen år.  
 
Vi ser på de 86 tegn og hendelser som Han gjør ved Sin Parousia, og ikke ved 
en eneste av dem trengte han hjelp fra noen andre til å gjøre det. Jesus fortalte 
oss hvilke tegn som vil følge Hans Parousia, og Han virker i oss til både å ville 
og å gjøre Hans gode vilje, ikke vår vilje. Han plasserer denne viljen til å gjøre 
det som Han vil ha gjort, inni deg. Så Han gjør det alt sammen. Så hvorfor 
bekymre seg om tegn og hendelse nummer 82? Han vil gjøre nøyaktig slik som 
Han gjorde med tegn nummer 1 til 81. 
Han gjorde dem alle sammen. Vi visste ikke engang at de skjedde før endelig en 
dag, da ble våre øyne åpnet. Så vent litt. Hva vil være tegnene på din Parousia 
være? Hva vil tegnene være? Jeg skal gi dere 52 tegn, sier Han. Og se, en dag 
så vi det. Se, vi trodde på Parousia først. Men nå ser vi at Jesus sa at det er tegn 
som vil fortelle oss hva Han gjør. 
 
62-0318E Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 190 Gud plasserte aldri tegn 
foran Sitt Ord. (Amen. Det er en forklaring.) Gud plasserte aldri tegn foran sitt 
ord. De ble lagt til som bevis på Ordet, men Ordet er først.  
 
Det er helt Skriftmessig. De sa: "Hva vil tegnene på din Parousia være?" Hva vil 
tegnene på at du er her, være. Og Han sa at dette tegnet vil skje, og så vil det 
tegnet skje osv. Han ga oss 52 av de 86 tegnene, og Paulus, Peter, Jakob og 
Johannes la til resten. Tegnene kom etter at Hans ankomst, han var her og da 
begynte tegnene å vise seg. 
 
Broder Branham fortsetter: "For å bevise det, da sa Elias til kvinnen: "Stek meg 
en kake først." Deretter se miraklet skje. Kom til Ordet først og deretter se 
miraklet. Sædordet i seg selv er det som Den Hellige Ånd gir energi til. 
Hvordan kan en budbærer sendt fra Gud bare tro på deler av Skriften og ikke på 
hele Ordet? Fornekte deler av det?  
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62-0318E Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 85 Nå, livmoren ... Eva, mottok 
feil sædord. Nå, hør virkelig nøye nå. Vi kommer til å kjøre dette til bunns, hvis 
Herren vil. Hun mottok feil ord. Hva gjorde det? Det var Satans løgn:  
 
Han sa at hun ville få visdom; nå, hun kunne tilhøre den store kirken; hun ville ha 
et godt omdømme i byen; nå, hun ville være slik som resten av folket. Ja visst, 

det var akkurat det som Jehovas brud trodde. Det er nøyaktig. Det var akkurat 
det som Satan ville ha prøvd å ha sagt da Ordet kom til Maria, men hun 
ristet ham bort. Hun var sterkere. Sa: "Hvordan kan dette skje?" Sa: "Den 
Hellige Ånd vil overskygge deg. Det er Guds Ord." Sa: "La det skje meg 
etter Ditt Ord." Det brakte livet. Der har dere det. Vel, visste du at Satan sa: 
"De vil alle sammen le av deg." Den lille rosenrødkinnede jenta brydde seg ikke 
om det.  
 
Rettt opp til Judea dro hun og sa: «Vet du at jeg skal ha et barn»; før hun følte 
noen ting, fordi Ordet allerede blitt satt der. Det var det hele. Hun trengte ikke å 
gå gjennom bønnelinjen for andre gang. Nei ...? ... Ja vel, sir;  
 
Hun trodde det. Hun hadde ingen livstegn; hun hadde aldri noe tegn til 

graviditet i det hele tatt; Hun følte aldri noen ting; Hun - henne - alt hadde vært 
akkurat slik som det var, men hun gikk rundt og sa til alle: "Jeg skal ha en 
baby.– Hvorfor? Gud sa det. Hva er det? Abrahams Kongelige ætt.  
 
Akkurat som da vi hadde det store tordenværet og på en måte stengte møtet og 
jeg sa, jeg vil sette meg ned. Og han sa, hvorfor setter du deg? 
 
Og jeg sa, jeg hadde bare ikke ord. Og Han sa: Ta ansvar for møtet. 
Og jeg tenkte, hvordan tar jeg ansvar for møtet? Men vet du hva? 
Jeg reiste meg i lydighet mot det. Og så ga Han meg det mentale synet, og jeg 
så Jesus sitte i båten, og det var en lang visjon, kanskje omkring 30 sekunder 
eller i alle fall en mental visjon. Og Han hvilte i båten. Regnet kom og apostlene 
var alle redde, og han satte seg opp i båten og sa: Vær stille. Og det ble stille. 
Det var et eksempel. 
 
Vel, deretter så jeg da jeg tok mitt andre skritt, jeg så broder Branham i en 
mental visjon, og han løp rundt treet, og han var så glad fordi han nettopp hadde 
stoppet stormen. Vel, så da tenkte jeg at jeg bare skal fortsette å gå. Og da, 
mens jeg gikk, hadde jeg tre eller fire skritt til. 
Men da jeg gikk til talerstolen sa djevelen: Du kommer til å dumme deg ut. Og vet 
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du hva min første tanke var? 
Som søstrene sa til broder Don i drømmen, morsomt å se deg her. Du sa at 
broder Branham sa: Dere vil bli overrasket over hvem som kommer opp hit. Vel, 
jeg sa at jeg er en dåre for Kristus. Hvem sin dåre er du? Fordi jeg husker denne 
mannen, han hadde tingen foran seg, en plakat med skriften: Jeg er en dåre for 
Kristus. Og så ville folk snu seg og se på ham. Da han gikk forbi dem, stod det 
skrevet på baksiden: Hvem sin dåre er du?  
 
Det er mine tanker for deg i morges. Kommer du til å være en dåre for Kristus? 
Fordi du vil være noens dåre. Vel, uansett. Og hva skjedde så? Han fikk meg til å 
ta ansvar for møtet. Og jeg sa: Jeg tar enhver ånd under min kontroll til Guds 
ære. Og jeg visste ikke hvordan. Men vet du hva? Jeg så profeten gjøre det. Jeg 
så hans eldre bror, Jesus gjøre det. Og jeg sa, vel, hvis den eldre broren gjør 
det, den andre broren gjør det, da kan jeg gjøre det også. Og jeg gikk opp på 
talerstolen og sa: Jeg tar enhver ånd her under min kontroll til Guds ære. Og jeg 
ba, og regnet stoppet, og stormen stoppet. 
 
Så alt jeg sier er når ordet kommer inn i deg for å gjøre en bestemt ting, da gjør 
det. Ikke tenk på andre mennesker. Det er det jeg likte best med broder Don er at 
broder Don ikke brydde seg om hva du synes. Han skulle si det uansett, hvis det 
var Guds Ord. 
 
Hør nå, vi trodde at Guds Ord talte om Guds Parousia endog før vi visste noe om 
at det var tegn og hendelser knyttet til Hans parousia.  
Hvorfor? Fordi Han sa at han ville vise seg for oss, Han sa at Han ville åpenbare 
seg for oss, fordi Han sa at det ville være et parousia på denne tiden. Fordi 
broder Branham sa det tusenvis av ganger,  
 
"Han er her", "Hans nærvær er iblant oss," Fordi han sa at han ville stige ned 
med et ROP, som er et Budskap. Og at Gud sa ikke bare at han ville være her 
med et rop, men sa også at Han ville komme ned og være her med en Røst som 
er en oppstandelse. Og ikke bare det, men han ville også komme ned med en 
BASUN, som er en opprykkelse. Han valgte deg ved å forutse hvilket sædfrø han 
ville gjøre dette for. Så Gud valgte deg, og han valgte ikke andre. 
 
Så vi ser etter alle tre. Vi er ikke fornøyd med å si: "Jeg mottok budskapet, 
ropet, så det er alt jeg trenger". Vi vil ha alt, Ropet, Røsten og Basunen, fordi 
vi vil at alt det som Han har kommet ned for å gi oss. Og vi tror at resten av det 
skal manifestere seg for oss, akkurat slik som ropet har gjort. 
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Transformasjonskraft 65-1031M, 117 Se på deg her inne. Hvor mange har hatt 
den opplevelsen? Hver og en av oss. Den erfaringen har vi hatt. Fordi det ble 
talt; Det ble trodd; Og Ordet kom frem og falt ned i hjertets seng. og der 
vokste det rett ut fra det. Skjønner? Det forvandle deg, Hans Hellige Ånd 
forvandler sædordet inn til dets likhet. Som om et pæretre bringer frem en 
pære, et epletre et eple, ting som det, Hans Ord vil bringe frem sønner og 
døtre av Gud. Det er det den skal gjøre.  
 
Visdom mot Tro 62-0401, 87 Nå, du ser at sædordet ikke kan vokse i 
kunnskapens atmosfære. Er det riktig? Skjønner? Så snart kunnskap 
blandes sammen med tro, da dør den rett der. (Så ikke prøv å finne ut av ting. 
La Gud være Gud.) Eva kom og sa: "Herren Gud sa at på den dagen vi spiser 
av det, den dagen dør vi. Så stoppet hun for å se hva han ville si. Han sa: "Men 
hør, min kjære, du skjønne lille ting (Skjønner?), Sannelig, Gud skapte deg for en 
hensikt. Du vet at det stemmer. Skjønner? Du er en kvinne; Du ble skapt for 
dette formålet. Det er hva det er. Du vet det ikke nå, men du ble skapt for dette 
formålet. Å, du er en nydelig liten ting, kjære. Se på de fine små hendene. 
(Skjønner?) Nå, sannelig, han vil ikke ... Sannelig ..." "Men han sa at hvis vi 
gjorde det, da ville vi dø." Han sa: "Men, å, tror du at en god kjærlig Far, 
Gud, ville gjøre noe sånt? – Hva gjorde hun? Hun lyttet til fornuften, tok 
hans visdom og sa: "Det er et gledens tre. man kan få begjær av det"; Og 
hun falt for det.  
 
Det er helt rett. Og da hun gjorde det, hør, hva gjorde hun? Her er den. Hun 
måtte se på neglene mens de andre jentene har negler. Jeg skal sette neglelakk 
på dem. 
Hun fikk se på, vel, de har på seg slike klær. Jeg skal bruke slike klær. 
 
Hun begynte med andre ord å se på seg selv. Og hun sa: Åh, vi har vel en 
nydelig kropp. Og han sier, Ja. Han sier, det stemmer. 
Han sier du er vakker. Så det er det en kvinne er antatt å skulle gjøre er, du ser 
på alle dyrene der ute som formerer seg. 
Du skal gjøre det på den måten. Men se, Gud sa at det ville være den talte Ord-
sæden. 
 
 
Hun kunne ikke vente. Hun så på hele den andre skapelsen og sa, vel, jeg antar 
at jeg er det. Jeg bare tror jeg er slik. Nei, det er du ikke. Jeg beklager, søster. 
Nei, det er du ikke. 
Du skjønner, gjør det på Guds måte, og du har Guds resultater. Broder Don 
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gjorde det på Guds måte. Broder Vayle gjorde det på Guds måte. Og de ender 
opp med å få Guds resultater.  
 
Hva skjedde? Slik som det ville gjort for enhver kvinne. Så snart du faller for 
det, avsluttes det rett der. Det stemmer. Nå, ser du, det sædfrøet som hun 
holdt på, og som ville føre til at hun til slutt ville ha blitt mor ... Ved Guds vilje, 
gjennom et talt ord, ville hun tilslutt ha blitt mor, men hun kunne ikke vente, og 

gikk inn i dette.  
 
Å, kan du ikke se hvor rent hans ord er. Det er alt du trenger i denne tiden eller i 
en hvilken som helst tid. Det er en ren Ord-sæd. Hvis du blander det med noe 
annet, da er det ikke lenger en ren Ord-sæd, et rent ord-liv. 
 
62-0318E Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 173 Den første sønnen var en 
talt frem Ord-sæd av Gud. Han ble gitt en brud (Jeg bare repeterer Ånden, og 
jeg plukket opp det som jeg sa. Skjønner?) en brud til å produsere Ham selv. 
Hun falt. Se dere, hva gjør hun? Hun produserer slangens sæd. (Se nå, det var 
det som bruden var blitt gitt, å produsere Ham selv igjen, en ny Guds sønn, men 
hun falt ved å lage en hybrid. Skjønner?) Men hun falt: forårsaket at han døde. 
Den andre Sønnen, en talt frem Ord-sæd av Gud, ble gitt en brud slik som Adam. 

Men før han kunne gifte seg med henne, hadde hun også falt; for hun ble satt til 
å ha en fri moralsk handlefrihet slik som Adams hustru hadde: Å tro Guds Ord og 
leve, eller tvile på Det og dø; Og det gjorde hun.  
 
Hvem er det? Sarah. Hun sa: "Ta Hagar, jeg kan ikke gjøre det. Jeg er for 
gammel.» Og Gud sa: "Er noen ting umulig for Gud?" Men hun lo og sa: "Jeg er 
bare for gammel. Ta Hagar.» Og det produserte krigen, den pågår fortsatt den 
dag i dag mellom Hagar og Israel.  
 
62-0318E Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 162 Nå, kraften i den troende 
kirke: Kristus har all makt i himmel og jord. Tror du det? Hva da om han er i 
deg? Har Kristus all makt? Matteus 28:18. Ja vel. Han er Sædordet i Sitt 
Legeme, og han, i oss, blir Sædordet i oss. Hvilket, alt som Gud var, utøste 

han i Kristus, og alt som Kristus var, ble utøst i menigheten; det er kraften.  
 
Jesus sa: "Meg er gitt all makt." Vel, hvis alt makt er blitt gitt til ham, deretter sa 
han: Men jeg har gitt det til dere. Den er der inne, broder. Den er der inne, 
søster. All hans kraft er inni deg.  
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62-0318E Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 146 La oss først ta Johannes 
20. Greit, ta Johannes det 20. kapittel og la oss se: Johannes det 20. kapittel, 
og vi skal begynne på, åh, jeg vil si med det 19. verset. Johannes 20 (jeg tror 
det var det jeg fikk merket her nede) og jeg begynner med det 19. verset ...  
 
Nå, lytt nøye. Jeg utfordrer deg til å tro det. Å, jeg føler meg bare bra. Å, hvis jeg 
bare kunne ... Jeg skulle ønske jeg bare kunne se Den Hellige Ånd som bare 

stuer seg sammen her borte slik som det; Sier: "Vel, det Meg."  
 
Lytt nå ... Om kvelden samme dag, den første dagen i uken, var dørene 
lukket der disiplene var samlet. Det var fordi de fryktet for jødene. Da kom 
Jesus og stod midt iblant dem og sier til dem: «Fred være med dere!» Da 
Han hadde sagt dette, viste Han dem Sine hender og Sin side. Disiplene ble 
glade da de så Herren. Da sa Jesus til dem: ... Fred være med dere ... (Å, er 
du klar?) ... som min Fader har sendt meg, ... (Han er Ordet, Frøet, Ordfrøet) 
... så send jeg deg. (Du tror det? Ikke stopp; Det er mer av det.) Da Han hadde 
sagt dette, åndet Han på dem og sa til dem: «Ta imot Den Hellige Ånd! Hvis 
dere tilgir noen deres synder, er de tilgitt. Hvis dere fastholder syndene for 
noen, er de fastholdt.»  
 
Nå, jeg har sagt dette før, men bare for å friske opp litt. Det er forskjell på en 
tilgivelse og hvem sine synder du tilgir. Skjønner du? Fordi hvis du tilgir dem, vi 
snakker om at du gir det til dem som en bror. Jeg delte dette sitatet tidligere. Du 
overfører liv. 
Hvis du overfører liv, da har du Guds natur inni deg. Hvis Guds natur er inni deg, 
da er dine synder tilgitt fordi du aldri vil ønske å gjøre en synd igjen. 
Så du ser at det er en forskjell mellom å bare tilgi en person, som kan gjøre det 
igjen og igjen og igjen 70 X 7, eller det å fullstendig tilgi deres synd. Så, ønsker vi 
ikke å formidle liv? Hvordan kommer det? Det kommer gjennom Sædordet.  
 
62-0318M Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 91 Da vil de gjerningene som 
ble manifestert i Ham, være de samme, for det er det samme Guds Sædord. 
Guds Sønn var Hans eksempel-sæd. Og hva hans liv var da Ånden ble utøst 

over ham etter hans dåp, og Den Hellige Ånd kom over ham, selve det livet som 
han produserte vil - den samme Ånden, Den Hellige Ånd som vanner, vil 
frembringe det samme slags liv, og gjøre det samme som han gjorde; hvis det er 
den samme Sæden. En Ord-sæd av Guds Sønn vil frembringe en Ord-sæd 
av Guds Sønn. 
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Nå, skam dere kvinner med klippet hår. Skam dere predikanter som fornekter 
denne sannheten. Sier: "Det er i orden; Hår har ingenting med det å gjøre.» Men 
Gud sa at det hadde det.  
 
Jeg husker søster Vayle og jeg bare sier dette. Det var 1964 og søster Vayle, 
hun klippet håret. Og den gang hadde broder Vayle allerede Den Hellige Ånd. 
Broder Branham sa: "Første gang jeg så deg, visste jeg at du hadde Den Hellige 
Ånd." Men han hadde aldri blitt døpt. Broder Vayle fortalte ham hva Johannes sa 
til Jesus: "Du trenger ikke å bli døpt. Jeg burde bli døpt av deg." Jesus sa: «La 
det nå skje! For slik er det rett av oss å oppfylle all rettferdighet.» Så du ser at det 
ikke er et spørsmål om lengden på håret ditt. Det har ingenting med det å gjøre. 
Det handler om å underkaste seg Guds vilje. Det er det hele, fullstendig. 
 
Vil du ha Guds vilje, eller vil du ha hva andre menneskers vilje er? Og så, broder 
Vayle, han og broder Branham snakket om at en kvinne skulle ikke klippe håret 
sitt. Fra da av klippet søster Vayle aldri håret igjen. Og i det øyeblikket du 
bestemmer deg i ditt hjerte at du bare skal gi ham deg selv. Du skal gi ham 
hendene dine. Du skal gi ham håret ditt. Du skal gi ham kjolen din, og fra det 
tidspunktet du har bestemt deg for å gi det, da ser Gud på deg akkurat som han 
så på sin Sønn. Han ser deg som fullkommen fordi han nå ser deg gjennom det 
blodet som ble utgytt for deg fra før verdens grunnleggelse. Og hvis du vandrer i 
lyset slik som han er i lyset, da renser Jesu blod deg fra all vantro.  
 
La oss bøye hodet i bønn. 
Nådige Far, vi er så takknemlige, Herre, for å ha ditt Ord. Det er det viktigste i 
livet vårt å ha ditt Ord. Selv om vi noen ganger kanskje ikke forstår det, men la 
oss likevel holde fast på det. I Jesu navn vi ber. Amen 
 


